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Do Bielska-Białej zjechali przedstawiciele firm rodzinnych z całego regionu by wziąć udział
w trzeciej odsłonie Kongresu Firm Rodzinnych organizowanym przez Regionalną Izbę
Handlu i Przemysłu w Bielsku-Białej.

Gościem specjalnym wydarzenia był prof. Jerzy Buzek, który zachęcał przedsiębiorców do korzystania z funduszy
unijnych. Zgodnie z zapisem, 17 mld euro w różnych szufladkach jest przeznaczone na małe i średnie firmy,
innowacyjność, energooszczędność – mówił prof. Buzek -  Najwięcej jest w Regionalnym Programie
Operacyjnym, ale również w Polskiej Agencji Rozwoju Przedsiębiorczości. To jest suma naprawdę
niezwykła.

Konkursy na projekty unijne ruszą w przyszłym roku, ale już teraz warto się do tego przygotować. Jak dodaje prof.
Buzek ważne jest łączenie się małych firm w sieci. Dzięki temu firmy zyskują siłę i mogą zdobyć znacznie więcej.

Musimy zdawać sobie sprawę z tego, że Unia to nie jacyś oni, to my – podkreślał podczas spotkania prof.
Jerzy Buzek -  I to nasze środowiska, zwłaszcza gospodarcze, powinny w poruszaniu się po Europie świadczyć
o tym, jaką wartością dla nas jest Unia Europejska.  Musimy być świadomi, że wszyscy jesteśmy
odpowiedzialni za przyszłość UE, bo Unia to my.

Podczas Kongresu nie brakowało warsztatów, paneli dyskusyjnych i wykładów. Poruszano tematy dotyczące
możliwości finansowania działalności bieżącej i inwestycyjnej w firmie rodzinnej, omawiano również problematykę
sukcesji.  

HBB


	Buzek spotkał się z firmami rodzinnymi

